



Date: 8 August 2025

To: Disclosure and Compliance Department

Operations and Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Dear Sirs,

Subject: First Board of Directors Meeting by
Circulation for the Year 2025 – Abu Dhabi National
Company for Building Materials (BILDCO) PJSC

Kindly be informed that the first Board of Directors meeting of Abu Dhabi National Company for Building Materials – BILDCO PJSC for the year 2025 will be held by circulation on Wednesday, 13 August 2025 at 14:00 PM, according to the following agenda:

- 1. Follow-up and discussion of developments regarding the offer submitted by a company to enter into a strategic partnership.
- 2. Any other business.

We thank you for your continued support and kind cooperation.

التاريخ: 8 أغسطس 2025 السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة

سوق أبو ظي للأوراق المالية

تحیه طیبه وبعد،،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو (ش.م.ع) الأول بالتمرير لسنة 2025.

يرجي التكرم بالعلم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة أبو ظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو الأول بالتمرير لسنة 2025،سوف ينعقد يوم الأربعاء الموافق 13 أغسطس 2025 في تمام الساعة: 14:00 ظهرا وفقا لجدول الأعمال التالي:

1. متابعة ومناقشة تطورات العرض المقدم من أحد الشركات للدخول في شراكة استرتيجية.

2. ما يستجد من أعمال.

شاكرين لكم دعمكم وحسن تعاونكم.

أسامه عبد الحارث أبوبكر الرئيس التنفيذي